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Virgil Popescu, despre legea care interzice vânzarea participatiilor detinute de stat

la companii: Trebuie modificata

Ministrul Economiei, Virgil Popescu, a declarat joi ca Legea 173/2020,  prin care Parlamentul a interzis

Guvernului, pe o perioada de doi,  vânzarea participatiilor detinute de stat la companii, trebuie  modificata. 

"E vorba de acea celebra lege - 173/2020, prin care Parlamentul, pe o  perioada de doi ani, a interzis Guvernului

vânzarea participatiilor  statului, detinute de stat la companii. Iar prin interpretarea Curtii  Constitutionale,

participatia statului înseamna si actiuni si active. Ce  se întâmpla, care este marul otravit si ce probleme o sa avem

daca nu  vom corecta rapid aceasta lege? Avem în industria de aparare, pe  ordonanta 6, aprobate programe de

restructurare, vorbim inclusiv de  înstrainarea anumitor active, a unor active sociale. Apoi la Compania  Energetica

Oltenia avem extraordinar de multe active sociale. Avem  biserici, avem cimitire, avem cantine pentru care se

plateste în  continuare amortizare, se platesc impozite, dar care nu aduc venituri,  sunt prinse în programul de

restructurare. În zona nucleara, în zona  Nuclearelectrica, avem un memorandum prin care dorim un circuit integrat

al producerii de energie electrica din punct de vedere nuclear si în  baza acestui memorandum uzina de la Feldioara

trebuie vânduta catre  Nuclearelectrica. Toate aceste lucruri sunt blocate de aceasta lege  care, dupa parerea mea,

face foarte mult rau", a spus Popescu, la  începutul sedintei de Guvern.

El a adaugat ca de la CFR Marfa "nici macar vagoane vechi nu se mai pot vinde".

"As vrea sa intram sa modificam, nu vreau sa ne asumam, noi am atacat la  Curtea Constitutionala, dar nu as vrea

sa ne asumam prin Guvern ca  suspendam legea sau ceva, ca ar fi complet neconstitutional, dar as vrea  sa ne

asumam modificarea acestei legi, sa vorbim clar doar de actiuni  pâna când vom lamuri toata problema, dar sa nu

blocam, pentru ca vom  bloca complet activitatea companiilor", a afirmat el.
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